國立高雄大學 114 學年度春季班外籍生錄取名冊 (2026.2 入學)

National University of Kaohsiung Spring 2026 Admission Roster of International Degree Student

*本錄取名單業經本校招生委員會會議審定通過後公佈。The announcement of the admission roster had been approved by NUK's Admission Committee.

學士班 Bachelor Program

No.	糸所及組別	學位	姓名	國籍	錄取結果
	Department & Group	Degree	Name	Nationality	Status
	東亞語文學系-韓語組 Dept. of East Asian Languages and Literature (Korean Program)	學士 Bachelor	北川重真 KITAGAWA SHIGEZANE	日本 Japan	正取 Accepted
')	財經法律學系	學士	北川重真	日本	正取
	Financial and Economic Law	Bachelor	KITAGAWA SHIGEZANE	Japan	Accepted
1 1	應用經濟學	學士	武玉盛	越南	正取
	Applied Economics	Bachelor	Vo Ngoc Thinh	Vietnam	Accepted
4	電機工程學系	學士	阮孟強	越南	正取
	Electrical Engineering	Bachelor	NGUYEN MANH CUONG	Vietnam	Accepted

碩士班 Master Program

No.	系所及組別	學位	姓名	國籍	錄取結果
	Department & Group	Degree	Name	Nationality	Status
	東亞語文學系	碩士	阮氏恆	越南	正取
	Dept. of East Asian Languages and Literature	Master	Nguyen Thi Hang	Vietnam	Accepted
	東亞語文學系-越語組	碩士	黄氏玉妝	越南	正取
	Dept. of East Asian Languages and Literature	Master	Hoang Thi Ngoc Trang	Vietnam	Accepted
	建築學系	碩士	何青姮	越南	正取
	Architecture	Master	Tai Thi Thu Hang	Vietnam	Accepted

*注意事項:正取生須填妥本校<u>入學意願確認書</u>並親筆簽名後掃描成電子檔或拍照,於 2025 年 12 月 25 日前回覆入學意願書寄至 tifa910910@nuk.edu.tw,未依規定時間內辦理網路報到者,視同放棄錄取資格。獲二系/組以上錄取者,須於入學意願確認書中**選定一欲就讀之系/組**填入。

*Note: Please reply your intention of enrollment with our *confirmation form*. Please fill it out, and email the scanned or photographed form to tifa910910@nuk.edu.tw **BEFORE** December 25th, 2025. Failure to submit it before the deadline will be regarded as voluntarily giving up our offer of admission. Those who are admitted by more than two departments/groups, must decide which to enroll by replying us the intention confirmation form.